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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2017      § 93 - 113 
 

Tid: Tisdagen den 19 september 2017  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Virvelvinden Stadshuset 

 

Justerat : 2017-09-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Claudio Palacios administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mehdi Oguzsoy (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C) 
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§ 110  

Kostnader för idrottsprojekt – svar på skrivelse från Bo Sundin m.fl. 
(M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Matthias Mellgren (C) 
Dnr 02.06.01.06/537/2017 

 
BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Ärendet 
 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Matthias Mellgren (C) har i 

en skrivelse, daterad 2017-05-16, ställt frågor till idrottsnämnden om kostnader för 

förseningar och fördyrningar av projekt genomförda 2015-2016 samt hittills under 2017.  I 

skrivelsen önskas även svar på om det finns planer på privata investerare att medverka i 

investeringsprojekt och om det finns planer på att bygga billiga ”koncepthallar”. I svaret 

presenteras slutkostnader och fördyrningar av ett antal större projekt. I dagsläget planeras inte 

för ytterligare idrottshallar likt Vintervikshallen m.fl. men förvaltningen har tagit fram ett 

förslag till idrottsstandard som är en form av koncepthall som anger hur en idealisk hall ska 

utformas med tanke på både funktionalitet och kostnad. Idrottsförvaltningen har ett antal 

kontakter med privata investerare som visat intresse gällande finansiering av nya 

idrottsanläggningar. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: Vi tackar förvaltningen för svaret. Flera idrottsprojekt har blivit dyrare än 

beräknat. Vintervikshallen fördyrades med 75 procent. Sätrahallen med 53 procent är endast 

enstaka exempel på anläggningar med fördyringar. Sedan 2014 har en halv miljard gått till 

fördyrade kostnader. Hela idrottsrörelsen i stan drabbas av fördyringarna då det blir mindre 

pengar till nya hallar Hittills i mandatperioden har inga fler hallar eller andra 

idrottsanläggningar tillkommit än under Allianstiden. Idrottsförvaltningen säger själva 

att takten på̊ nyinvesteringar i idrottshallar måste sänkas. Det ekonomiska handlaget har 

brustit hos den socialdemokratiskt ledda majoriteten, det behövs en fastare hand. Det är 

skriande hallbrist i stan och det behövs många fler enkla idrottshallar och koncepthallar, då 

måste man vara smart och varsam med skattebetalarnas pengar.  

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  


